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Двери су јаке јер им неко, претпостављам из режима, омогућава да заузимају
невероватан медијски простор, чак од три до четири пута већи од ДСС. Да смо ми имали
толики простор у штампи, били бисмо најјача опозиција!

  

Ово је у разговору за Информер изјавио Милош Алигрудић, потпредседник ДСС, уз
образложење по коме режим гура Двери како би се обезбедио од Демократске странке
Србије.

  

- Двери нису странка, регистровани су као група грађана и залажу се само за неке
начелне вредности. За разлику од њих ми смо парламентарна странка. Имамо разрађен
политички програм и конкретне мере које ћемо предузети уколико дођемо на власт.

  

Да ли су ови избори покрадени?

  

- Не могу да кажем да ли је угрожен изборни процес у целости или није, док се не
утврде све појединости. Ми смо имали увид у гласачки материјал и утврђено је да
постоје неправилности на три места - у Кучеву фали џак листића, а у Лесковцу и Ваљеву
постоји разлика између записника и броја гласачких листића. Пошто су побегли и
председник и потпредседник РИК, о томе нико није направио ни службену белешку, па
не можемо да упутимо приговор о регуларности избора. Држе нас у пат позицији.

  

Ко је одговоран за то?
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- Највећи проблем је непостојање елементарне воље РИК да то реши. И Борис Тадић,
који има већину у РИК, позвао је да се провери све у вези с изборима, а они ни после тог
позива не раде ништа. Треба ли Тадић да дође да им преброји гласови, или ми сви с
улице да се скупимо и да им помогнемо?

  

- Власт каже да није фер нарушавати углед земље жалбама на изборни процес, а ја
питам да ли је фер да РИК одбија да утврди колико је било нерегуларности? Мислио сам
да смо превазишли дечје болести функционисања правног система као у банана
држави, али изгледа да нисмо. Катастрофа – огорчен је Алигрудић.

  

Кога ћете подржати у другом кругу председничких избора?

  

- ДСС није дефинитивно одлучила хоће ли подржати Томислава Николића у другом
кругу, али је сигурно да за Бориса Тадића имамо више него негативан коментар.

  

(Информер)
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